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      MESTNA OBČINA LJUBLJANA     
     ČETRTNA SKUPNOST RUDNIK 
 Pot k ribniku 20, p.p. 24 45, 1001 Ljubljana 

       tel: 01 428 03 45 faks: 01 427 33 07 
             e-pošta: mol.rudnik@ljubljana.si 
 
 

Številka: 900-92/2011- 
V Ljubljani, dne 21.3.2011 
 
 
 

ZAPISNIK 

 
3. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v sredo 23.3.2011 ob 17. uri v 

prostorih na sedeţu ČS Rudnik, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
3. redno sejo  Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklicala in vodila predsednica sveta, Katarina Juvanc Šinkovec. 
 
Na začetku je predsedujoča pozdravila prisotne in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji 
navzočih 11 članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: Ljubo Baša, Vera Debeljak, dr. Drago Karol Golli, Katarina Juvanc 
Šinkovec, Hermina Kastelic, Jerneja Končan, Robert Okorn, Maja Rus,  mag. Andreja Troppan,  
Gregor Verbinc, Marjan-Jernej Virant, Andreja Vrtačnik Kremţar 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA: Vojko Perhavec, Metodij Rigler, Gašper Ţupan. 
 
OSTALI  NAVZOČI: Pavle Klavs, Irena Ozimek in Peter Skušek – vsi Oddelek za gospodarske 
dejavnosti in promet, MU MOL in  Helena Ţidanek  - svetovalka III, SLS, MU, MOL  
 
Predsedujoča je predlagala  DNEVNI RED, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje : 

01. Prometna problematika in plan prometne ureditve za leto 2011 
02. Potrditev zapisnika 2. redne seje Sveta ČS Rudnik  
03. Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 
04. Določitev prioritetnih nalog  
05. Finančna poročila za leto 2010 
06. Izvedbeni načrt ČS Rudnik za leto 2011 
07. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 

 
Ker dodatnih predlogov ni bilo, je dala predsedujoča na glasovanje predlagani dnevni red. 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11   PROTI:/ 
Dnevni red je bil  sprejet. 
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AD 1 
Prometna problematika in plan prometne ureditve za leto 2011 

 
 

Predsedujoča je predala besedo Pavletu Klavsu, ki je prisotne člane sveta seznanil z aktualnimi 
aktivnostmi Oddelka za gospodarske dejavnosti in promet, MU, MOL na območju ČS Rudnik. Med 
drugim je izpostavil izkop jarkov na barjanskem delu, sanacijo cest v Nakupovalnem središču Rudnik 
ter sestanek pri prometnem ministru Vlačiču, kjer so dogovorili povezavo MPP do Grosuplja in Iga. 
(Proga na relaciji Ljubljana-Ig naj bi z obratovanjem pričela 1.9.2011.) Prisotni so razpravljali tudi o 
teţavah z odkupi zemljišč za cesto Ob dolenjski ţeleznici ter o vzdrţevanju vodotokov.   
 
V nadaljevanju so prisotni obravnavali prometno problematiko. Pregledali so vsako točko dogovorjenih 
nalog iz leta 2010 ter določili naloge za leto 2011; 
V razpravi  je bilo dodatno izpostavljeno: 

- Opozorilo Roberta Okorna na nerealizacijo nalog iz preteklega leta; 
- Pobuda Jerneje Končan za namestitev tabel »pozor kolesarji« ob cesti skozi  Črno vas. 

Odgovor predstavnikov OGDP: postavitev je v planu; 
- Pisna pobuda mag. Andreje Troppan za dokončanje pločnika ob cesti Dolenjske ceste - NS 

Rudnik – urediti manjkajoč del do rondoja. Odgovor predstavnikov OGDP: bodo pregledali in 
dali v plan;  

- Pobuda Marjan Viranta za ureditev prometne signalizacije v Vinterci. Odgovor predstavnikov  
OGDP: bodo uredili; 

- Pobuda Jerneje Končan za ureditev kolesarske steze ob Ljubljanici. Odgovor  predstavnikov 
OGDP: za izvedbo projekta  bodo preučili možnost pridobitve evropskih sredstev;  

- Katarina Juvanc Šinkovec je izpostavila prometno problematiko Dolenjske ceste vezano na 
dve prometni nesreči v katerih sta bila udeleţena osnovnošolca ter predlagala tudi postavitev 
dodatne prometne signalizacije na semaforjih (rumena luč za zavijanje v levo). Odgovor  
predstavnikov OGDP: Postavili se bodo ustrezni prometni znaki in signalizacija. 

 
Po razpravi se je seji pridruţila mag. Andreja Troppan, odšel pa je Gregor Verbinc.  
 
V nadaljevanju je predsedujoča predala besedo Ireni Ozimek, ki je na kratko predstavila delovanje 
Sluţbe za vzdrţevanje.  
V razpravi so prisotni razpravljali o : 

- čiščenju peska s pločnikov; čiščenje se prične po končani zimski sezoni, 
- izvajanju zimske sluţbe-veliko pripomb,  
- vzdrţevanju makadamskih cest,  
- vzdrţevanju zemljišč v lasti MOL-a; v pristojnosti ORN MU MOL 
- vzdrţevanju (obrezovanje, podiranje) dreves ob pešpoti ob Galjevcu.  

 
Ob koncu so predstavniki OGDP opozorili na pripravo sprememb Odloka o kategorizaciji  občinskih 
cest ter predlagali, da četrtna skupnost pošlje svoje predloge za kategorizacijo.  
 
Predsedujoča se je prisotnim predstavnikom Oddelka za gospodarske dejavnosti in promet zahvali la 
za udeleţbo in sodelovanje na seji.  

 
 

AD 2 
Potrditev zapisnika 2. redne seje Sveta ČS Rudnik 

 
Člani sveta so predlog zapisnika prejeli s sklicem seje.  
 

Predsedujoča je dala v razpravo zapisnik 2. redne seje. Ker člani sveta niso imeli pripomb oz. 
dopolnitev, je dala predsedujoča na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/3: 
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Zapisnik 2. redne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  

 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 1/3 je bil sprejet. 

 
 

AD 3 
Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 

 
Predsedujoča je prisotne seznanila z aktualnimi zadevami; 

- vsebino sestanka s podţupanom Möderndorferjem z dne 28.2.2011, 
- ugotovitvami notranje revizije, ki je na ČS Rudnik opravila delno revizijo, 
- vsebino sestanka civilne iniciative Črna vas-Lipe v Kolišču dne 17.3.2011, 
- sprejetjem proračuna MOL na MS dne 21.3.2011, 
- čistilnimi akcijami; 26.3 – TD Barje, 16.4. – po celotni Ljubljani, 
- obnovo ograje ob OŠ Oskarja Kovačiča, lokacija Dolenjska cesta 20, 
- projektoma Civitas Elan in Vamos, 
- pričetkom aktivnosti za izdajo Rudniške Četrtinke. 

 
 
 

AD 4 
Določitev prioritetnih nalog 

 
Člani sveta so skladno s sklepom 3/2, 2. redne seje prejeli seznam nerealiziranih sklepov iz prejšnjega 
mandata s kratkim opisom zadnjih aktivnosti. 
Ker je v skladu z dogovorom predsednikov svetov s podţupanom Möderndorferjem potrebno sprejeti 
prioritetne naloge v posamezni četrtni skupnosti, je predsedujoča po razpravi dala na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/3:  
Svet ČS Rudnik za svoje prioritetne naloge določa: 

- Vzdrţevanje vodotokov in obcestnih jarkov 
- Problematika ZD Rudnik – ginekološka ambulanta 
- Druţbeni center Barje 
- Ureditev ceste Ob dolenjski ţeleznici (od Pregljeve ulice do Peruzzijeve) 

 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 2/3 je bil sprejet. 

 
AD 5 

Finančna poročila za leto 2010 
 

Člani sveta so poročila (3x) prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je poročila kratko predstavila.  
Člani sveta niso imeli pripomb. Predsedujoča je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/3: 
Svet ČS Rudnik potrjuje finančna poročila za leto 2010.  
 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
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Sklep št. 3/3  je bil sprejet. 
 
Po glasovanju je sejo zapustil član sveta Robert Okorn. 
 
  
 

AD 6 
Izvedbeni načrt ČS Rudnik 

 
S sklicem seje so člani sveta prejeli tudi osnutek izvedbenega načrta za leto 2011. Pred  sejo se je 
sestala Komisija za finance, ki je izvedbeni načrt podrobno preučila. Predsedujoča je predala besedo 
predsednici Komisije za finance; v grobem ostane izvedbeni načrt enak, s to razliko, da se 
sodelovanje z društvi bolj okrepi ob prireditvi Srečanje krajanov ČS Rudnik in temu primerno zmanjša 
oz. ukine sredstva v osnutku izvedbenega načrta namenjena za različna predavanja društev.  
 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/3:  
Svet ČS Rudnik sprejema izvedbeni načrt ČS Rudnik za leto 2011. 

 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 4/3  je bil sprejet. 

 
Glede na naloge izhajajoče iz izvedbenega načrta, je predsedujoča predlagala, da se ustanovi 
organizacijski odbor za pripravo in izvedbo prireditve. Po razpravi je dala na glasovanje  
PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/3: 
Svet ČS Rudnik za pripravo in izvedbo prireditve Srečanje krajanov ČS Rudnik imenuje 
organizacijski odbor v sestavi: 

- Katarina Juvanc Šinkovec, predsednica odbora 
- Mag. Andreja Troppan 
- Vera Debeljak 
- Andreja Vrtačnik Kremţar 
- Jerneja Končan 
- Helena Ţidanek, zunanja sodelavka 

 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 5/3 je bil sprejet. 

 
Po glasovanju sta sejo zapustila člana sveta Andreja Vrtačnik in dr. Drago Karol Golli. 
 
 
 

AD 7 
Vprašanja, pobude in predlogi članov sveta  

 
 
V nadaljevanju je predsedujoča predala besedo Jerneji Končan, ki je predstavila nekaj predlogov c.i. 
Črna vas-Lipe.  
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/3: 
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Na Turizem Ljubljana se pošlje: 
- predlog pridobitev dela sredstev za obnovo dotrajane cerkve sv. Mihaela na Barju, 
- predlog za izgradnjo pomola ob bregu Ljubljanice, ki vodi k Plečnikovi cerkvi, 
- postavitev kaţipota do ptičje opazovalnice – kot tabla v kriţišču in kaţipot s črnovaške 

ceste do same opazovalnice. 
 

 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 6/3 je bil sprejet. 

 
 
Po glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je s tem dnevni red izčrpan in sejo zaključila ob 19.45. uri 
 
 
 
 
Zapisala: 
Helena Ţidanek              Predsednica Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
        Katarina Juvanc Šinkovec 
 


